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Vragen van de leden De Graaf, Beertema en Wilders (allen PVV) aan de 
Minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid en de Staatssecretaris van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over het bericht «Arabisch op Blerickse 
scholen» (ingezonden 16 juli 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Arabisch op Blerickse scholen»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat Arabisch een irrelevante woestijntaal is die geen 
enkele relevantie heeft voor de ontwikkeling van kinderen op Nederlandse 
scholen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat kinderen die Arabisch leren makkelijker notie kunnen 
nemen van de gruwelijke lokroepen van de islamitische staat? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat wanneer kinderen hun opa en oma in Marokko vaker 
willen spreken en beter willen begrijpen, dat deze kinderen met hun ouders 
het beste permanent in Marokko kunnen gaan wonen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Wilt u er voor zorgdragen dat er nooit Arabische lessen op Nederlandse 
(basis-)scholen gegeven zullen worden? Zo nee, waarom niet?

1 Dagblad De Limburger, woensdag 15 juli 2015
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